
Protokół Nr I

z pos iedzen ia  K om is ji Z d ro w ia  s p ra w  soc ja lnych  i p o rząd ku  p u b lic zn e g o  o d b y te g o  w  d n iu  16 

g rudn ia  2010r.

W  o b rad ach  u dz ia ł w z ię l i :

1. G etka  Janusz -  p rz e w o d n ic z ą c y

2. K łębek K rzysz to f -  cz łonek

3. Kryszk iew icz E d w ard  -  cz łon ek

4. Ku jaw sk i B ogdan  -  cz łon ek

5. S tańczak Z b ig n ie w  -  cz łonek

6. W ą to rs k a  -  P a rzyd ło  Justyna  -  cz łonek

W  pos iedzen iu  uczes tn iczy ł Tadeusz B u lik  -  W ó j t  G m in y  i p. Agn ieszka A d a m  -  Skarbn ik.

Pan G etka  Janusz -  p rz e w o d n ic z ą c y  ko m is ji p o w i ta ł  ze b ran ych  i o tw o rz y ł  pos iedzen ie  

kom is ji.

P rzew odn iczący  p o in fo rm o w a ł ,  że g łó w n y m  te m a te m  p os iedzen ia  je s t  zapoznan ie  się z 

p ro je k te m  b u d ż e tu  G m in y  D ą b ró w k a  na ro k  20011.

Przed o m ó w ie n ie m  p ro je k tu  b u d ż e tu  p. p rz e w o d n iczą cy  ko m is j i  o d c z y ta ł  p ism o  P a ńs tw o w e j 

S traży Pożarnej w  W o ło m in ie  o d o f in a n s o w a n ie  w  k w o c ie  10 .0 00  zł do  zakupu 

spec ja lis tycznego  s a m o c h o d u  s trażack iego .

N as tępn ie  g łos z a b ra ł p. M ia n o w s k i G rzegorz  k o m e n d a n t  OSP w  K u lig ow ie , k tó ry  p ow ied z ia ł,  

że straż zam ie rza  w y re m o n to w a ć  p om ieszczen ie  w  s w o im  b u d y n k u ,  k tó ry  zam ierza  

przeznaczyć je  d la  m ło d z ie ż y  i chce  sko rzys tać  ze ś ro d k ó w  u n i jn y c h  w  ram ach  PROW. 

W szystk ie  kosz ty  zw iązane  z p rz y g o to w a n ie m  w n io s k u  p o k ry je  OSP w  K u lig ow ie . Pan Załęski 

A le ksan de r n a w ią zu ją c  d o  w y p o w ie d z i  p rz e d m ó w c y  p o w ie d z ia ł ,  że je s t  ta ka  prośba  aby 

w n io se k  o pozyskan ie  ś ro d k ó w  u n ijn y c h  zos ta ł p rz y g o to w a n y  przez p ra c o w n ik ó w . Jeżeli OSP 

o trzym a ła  by  ś rod k i t o  rea lizac ja  zadan ia  p o w in n a  ró w n ie ż  o b y w a ć  się pod  n a d zo re m  urzędu.

Pan Załęski p o w ie d z ia ł ,  że OSP zabezpiecz ró w n ie ż  ś rodk i udz ia łu  w ła s n e g o  przy realizacji 

w n iosku .

Pan W ó j t  - o dn oszą c  się d o  w y p o w ie d z i  p rz e d m ó w c ó w  p o in fo rm o w a ł ,  że urząd zrob i 

rozeznanie , gdzie  będz ie  m ożn a  sk ładać w n io s k i jeże li będz ie  ta ka  m o ż liw o ś ć  p o s ta ra m y  się

p o s ta ra m y  się p o m ó c  m ie szka ń co m  K u ligow a.

Budżet zos ta ł szcze gó ło w o  o m ó w io n y  przez W ó jta .

Pani W ą to rs k a  -P a rz y d ło  Jus tyna  p ros iła  o w y ja ś n ie n ie  n ie k tó ry c h  za p isó w  za w a rtych  w  

p ro jekc ie  b u d ż e tu . W y ja ś n ie ń  u d z ie la ł p. W ó j t  i p .Skarbn ik.



C złonkow ie  k o m is j i  n ie  zg łaszali żadnych  is to tn y c h  u w a g  w z g lę d e m  p ro je k tu  b ud że tu .

O dnośn ie  d o f in a n s o w a n ia  do  zakupu  s a m o c h o d u  c z ło n k o w ie  k o m is j i  je d n o g ło ś n ie  

o p o w ie d z ie l i  się aby  na te n  cel p rzeznaczyć  5 tyś . zł z w y d a tk ó w  b ieżących  w  s trażach.

Na ty m  p ro to k ó ł  za koń czon o -

P rze w o dn iczący  Kom is ji

O*s.

Janusz G etka


